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Protokół Nr 6/2019 

z posiedzenia  Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa,  

Zdrowia i Spraw Społecznych odbytego wspólnie z 

Komisją skarg, wniosków i petycji 

w dniu 9 grudnia 2019 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 Posiedzenie odbyło się wspólnie z Komisją skarg, wniosków i petycji z uwagi na 

wystąpienie z inicjatywą zwołania wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:00, a zakończyło się o godzinie 15:30 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Andrzej Królikowski – Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

zgodnie z uzgodnieniami obu przewodniczących Komisji, a protokołowała Dominika 

Bułgajewska. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący posiedzenia stwierdzi quorum, 

niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 

do protokołu).  

 

Podczas posiedzenia nieobecna – Krystyna Wyszyńska 

 

Ad. 2 

Przyjecie porządku posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

4. Analiza i wydanie opinii do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2020 – 2033. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 

Przedstawił porządek posiedzenia Komisji. Zaproponował wprowadzenie zmian do porządku 

obrad: 

 

 Zatwierdzenie planu Pracy Komisji na 2020 rok 

 Analiza i opiniowanie projektów  uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji – Józef Faliński  

Zaproponował, aby do porządku obrad Komisji skarg wniosków i petycji został 

wprowadzony jedynie punkt dotyczący analizy i opiniowania projektów  uchwał 

przygotowanych na sesję Rady Powiatu z uwagi na to, iż komisja nie zatwierdza planu pracy 

na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji zarządzili głosowanie: 
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Za wprowadzeniem zmiany do porządku obrad  przez Komisję skarg wniosków i petycji 

głosowało - 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Kolejno 

Za przyjęciem zmian do porządku obrad przez Komisję Oświaty, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych głosowało 4 Członków Komisji, 

przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 3 

Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 

Poprosił Skarbnika Powiatu o omówienie przedmiotowego projektu. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że nie została jeszcze wydania opinia przez Regionalną Izbę Obrachunkową, 

zostanie ona przekazana w najbliższym czasie. Zwróciła uwagę, że projekt został złożony do 

dnia 15 listopada 2019 roku i Regionalna Izba Obrachunkowa ma w terminie miesiąca wydać 

opinię. Przedstawiła i omówiła projekt budżetu na 2020 rok. Podała informacje dotyczące 

wysokości dochodów w tym bieżących i majątkowych. Podała informacje dotyczące 

wysokości planowanych dotacji i subwencji. 

Przedstawiła informacje na temat zaplanowanych wydatkach w tym bieżących  

i majątkowych. Odniosła się do struktury wydatków.  

Zwróciła uwagę, że budżet jest deficytowy, deficyt wynosi 9 460 028,00 zł. Zostanie on 

pokryty wolnymi środkami z lat ubiegłych. Podała informacje o przychodach i rozchodach. 

Podała wysokość wyemitowanych obligacji.  

Podała informacje dotyczącą składowych i wysokości zaplanowanych wolnych środków z lat 

ubiegłych. 

Przedstawiła informację na temat zaplanowanych zadań inwestycyjnych zaplanowanych  

w wydatkach majątkowych. Wymieniła poszczególne zadania i podała zaplanowane kwoty 

środków finansowych na ich realizację. Podała informacje na temat planowanych do 

realizacji projektów. 

Zwróciła uwagę, że budżet zabezpiecza wydatki jednostek z wyłączeniem wynagrodzeń  

w zakresie oświaty.  

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał, na ile miesięcy są zabezpieczone wynagrodzenia? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że na 10 miesięcy. Zwróciła uwagę na wzrost wydatków na wynagrodzenia. 

Zwróciła uwagę, że do subwencji oświatowej w projekcie budżetu założono dopłatę  

w wysokości  ponad 3,5 mln. zł. Zgodnie z potrzebami złożonymi przez jednostki 

powinniśmy dołożyć ponad 8 mln zł. Podała szczegóły dotyczące planowanych do 

poniesienia dopłat. 

 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji – Józef Faliński  

Zwrócił uwagę, że niepokojące jest to, że pogłębia się różnica pomiędzy dochodami  

a zadaniami, które powiat ma realizować. Zauważył, że w oświacie subwencja nie jest 
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wystarczająca do zabezpieczenia niezbędnych potrzeb i funkcjonowania oświaty na 

minimalnym poziomie. Różnica zwiększa się, jeżeli weźmiemy pod uwagę niezbędne 

potrzeby jakie należałoby ponieść w oświacie związane z drobnymi pracami inwestycyjnymi 

i remontami. Jest ona jeszcze większa po uwzględnieniu tego co przedstawili dyrektorzy 

szkół, którzy najlepiej wiedzą co trzeba zrobić, aby utrzymać pewien poziom 

funkcjonowania jednostki. Konsekwencją tego będzie obniżony poziom nauczania.  

Przekazał, że budżet jest realny i nie mam możliwości jego zwiększenia. W działaniach 

jesteśmy ograniczeni wysokością dochodów. Zwrócił uwagę, na wydatki, 80% jest 

przeznaczana na bieżące natomiast 20% na majątkowe. Poruszył sprawę realizowanych 

zadań i oczekiwań z tym związanych. Odniósł się do kwestii poszukiwania oszczędności. 

Zapytał, czy analizowano możliwość przeprowadzania wspólnych zamówień np. na 

zamówienie energii elektrycznej? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odpowiedziała, że Centrum Usług Wspólnych prowadzi grupowe zamówienia. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że jeżeli chodzi o zakup energii elektrycznej to Powiat Myśliborski należy 

do Gorzowskiej Grupy Zakupowej. 

 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji – Józef Faliński  

Poruszył kwestię związaną z drogami. Ich stan jest znany. Czy analizowano możliwość 

bieżącego utrzymania dróg w ramach własnych zasobów, a nie zlecenie zadań na zewnątrz? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odpowiedziała, że w Wydziale Dróg pracują dwie ekipy na dany obwód, czyli jedna  

w obwodzie Dębno, Boleszkowice, a kolejna Myślibórz, Nowogródek Pom. Barlinek. Wiele 

zadań jest realizowanych sposobem gospodarczym, czyli własnymi siłami. Nie wszystko jest 

zlecane na zewnątrz. Aby więcej zadań było wykonywanych we własnym zakresie 

zwiększono zatrudnienie w wydziale po jednej osobie na każdym z obwodów. Zakupywany 

jest również dodatkowy sprzęt. 

 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji – Józef Faliński  

Zapytał, ile osób tam pracuje, jakim majątkiem dysponują i gdzie w budżecie wskazano 

utrzymanie tej jednostki? Czy wydział ma możliwość zatrudniania bezrobotnych w ramach 

robót publicznych? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odpowiedziała, że ma taką możliwość i corocznie są zawierane tego typu umowy  

w zależności jakie są możliwości i potrzeby. Kierownicy obwodów decydują, w którym 

momencie są potrzebne te osoby i wówczas są one zatrudniane. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz  

Poinformował, że łącznie na dwóch obwodach pracuje 6 osób oraz 4 pracowników 

administracyjnych. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema  

Zapytał, jaka jest kwota zabezpieczona dla Wydziału Dróg? 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że środki na wynagrodzenia pracowników są zabezpieczone w strukturach 

Starostwa Powiatowego, natomiast na bieżące i zimowe utrzymanie dróg jest to kwota 

1 808 500,00 zł. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema  

Zapytał, jaka kwota z tej sumy jest na zimowe utrzymanie dróg? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że zimowe utrzymanie dróg jest zabezpieczane na przełomie dwóch lat 

2019/2020 w 2019 roku była to kwota ok. 600 000,00 zł. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema  

Zapytał, na co została zaplanowana pozostała kwota? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że na remonty, bieżące utrzymanie dróg oraz zakup sprzętu itp. 

 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji – Józef Faliński  

Poruszył kwestie zimowego utrzymania dróg. Odniósł się do sprawy związanej  

z odśnieżaniem i sypaniem soli drogowej. Podał przykład związany z sytuacją na drodze. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Wyjaśniła, że usługi są w tej chwili zlecane na zewnątrz z uwagi na to, że wymagają one 

specjalistycznego sprzętu. 

 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji – Józef Faliński  

Przekazał, że jeżeli chodzi o budżet to traktuje go jako sytuację przejściową. Ma nadzieje na 

rozwiązanie sytuacji dotyczącej szpitali.  

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema  

Zapytał o budowę chodnika w m. Wierzbnica, co zostanie wykonane w ramach inwestycji? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz  

Podał lokalizację, gdzie zostanie wykonana przedmiotowa inwestycja.  

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Wyjaśniła, że Gmina Myślibórz zabezpieczyła środki finansowe w budżecie na rok 2020.  

 

Członek Komisji - Robert Dudek 

Zwrócił uwagę, na remont jaki został wykonany przez Gminę Myślibórz na odcinku drogi  

w m. Wierzbnica. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Przekazała, że również była zaskoczona wykonaniem przedmiotowego zadania. Część drogi 

nie została wykonana. Gmina Myślibórz nie poinformowała o wykonaniu zadania i remont 

wygląda w taki sposób, że odcinek przy drodze powiatowej nie został połączony  

z nowo wyremontowanym przez gminę fragmentem jezdni i chodnika. Niedokończony 

fragment będzie wymagał wykonania, gdyby inwestycja była wykonana razem byłoby to 

tańsze. 
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Członek Komisji – Tomasz Jarema  

Zapytał o przebudowę drogi w m. Kaleńsko na odcinku 2,2 km? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że dotyczy to dokumentacji projektowej. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema  

Zapytał, co ma być wykonane w ramach tej dokumentacji? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Przekazała, że nie zna szczegółów zadania, ale wniosek w tej sprawie zostanie przedstawiony 

do wglądu. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema  

Zwrócił uwagę, że jest wykonywany kolejny projekt, natomiast inwestycja w Różańsku nie 

została zrealizowana. Zauważył, że duże środki finansowe przeznaczono na projekt, a teraz 

zostanie wykonany drugi i nie wiadomo kiedy inwestycja będzie wykonana. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Wyjaśniła, że jeżeli chodzi o realizację inwestycji w Kaleńsku wstępnie ustalono współpracę 

z Gminą Boleszkowice w tym zakresie. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema  

Zapytał, czy skoro Wójt Gminy Boleszkowice przystąpi do dofinansowania inwestycji  

w Kaleńsku, to czy nie należy zapytać Burmistrza Dębna, czy nie dofinansuje drogi  

w Różańsku? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że koszt inwestycji w Różańsku wyniesie ok. 6 mln zł. W  Kaleńsku 

sporządzona zostanie dokumentacja. Zwróciła uwagę, że inwestycje drogowe są 

wykonywane w większości z dofinansowaniem. Powiat nie stać, aby w całości wykonać 

inwestycje w Różańsku. Szukane jest źródło dofinansowania. Jeżeli nie znajdzie się wówczas 

będzie można przeprowadzić rozmowy z Burmistrzem Dębna, aby etapować zadanie. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema  

Zwrócił uwagę, że inwestycje przy etapowaniu są dużo droższe. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Przekazała, że ten odcinek jest bardzo drogi, dlatego też próbowano złożyć wniosek  

w ramach INTERREGU. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zauważył, że zostanie wykonana kolejna dokumentacja, która będzie leżała. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odpowiedziała, że jak następuje otwarcie naboru wniosków jest bardzo mało czasu na 

złożenie dokumentacji. Jak jej nie będzie wówczas nie będzie możliwości skorzystania  

z jakichkolwiek naborów. Lepiej być przygotowanym i mieć wykonana dokumentację, której 

proces uzgadniania jest bardzo czasochłonny. 
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Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 

Zapytał o dokumentację w Różańsku? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odpowiedziała, że pozwolenie jest przedłużane, wykonywane są prace, które są ujmowane  

w dzienniku budowy. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz  

Powrócił do kwestii ilości pracowników na poszczególnych obwodach drogowych. Zwrócił 

uwagę, że na każdym z obwodów jest czterech pracowników. 

 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji – Józef Faliński  

Zapytał o środki finansowe przekazane na drogi powiatowe, zapytał jak zostały 

wydatkowane? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odpowiedziała, że środki były wydatkowane na realizacje inwestycji na ul. Celnej  

w Myśliborzu. Warunkiem otrzymania środków, było wyłonienie wykonawcy i podpisanie 

umowy do dnia 15 listopada br. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Podała informacje na temat wartości inwestycji, łączna kwota to 3,5 mln zł. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał o pozycję o wartości 5 mln zł dotyczącą przebudowy budynku RPOT w Dębnie? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odpowiedziała, że dokumentacja jest wykonana, niestety jesteśmy w sporze z wykonawcą, 

gdyż została błędnie sporządzona. Wniosek zostanie przedłożony do uzyskania 

dofinansowania na początku miesiąca stycznia. Zwróciła uwagę, że dokumentacja jest na rok 

i należy ją zrealizować. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał, jaki jest zakres robót? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odpowiedziała, że obejmuje termomodernizacje, budynku w tym wymianę okien, parapetów, 

ocieplenie itp. Wyjaśniła, że wniosek o dofinansowanie zostanie złożony poprzez Regionalny 

Ośrodek Polityki Społecznej, następnie wniosek jest przekazywany do Wojewody, który 

przekazuje go do Ministra, gdzie podejmowana jest decyzja. Wniosek wraca ta samą ścieżką 

Podała przykład uzyskania dofinansowania w kwocie 2 mln. zł, gdzie środki z uwagi na zbyt 

długi okres decyzyjny trafiły do placówki zbyt późno tj. w miesiącu październiku, natomiast 

miały zostać wydatkowane do końca roku. Jednostka nie była w stanie w całości 

wydatkować przekazanych środków finansowych. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zauważyła, że środki finansowe były przeznaczone wówczas na wydatki bieżące  

i majątkowe. Wydatki bieżące zostały zrealizowane, natomiast majątkowe nie z uwagi na to, 

że żaden z wykonawców nie chciał się podjąć realizacji zadań w tak krótkim czasie. 

 

 



7 
 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Poinformowała, że w ramach dokumentacji został złożony wniosek o budowę windy  

w placówce do PFRON. Wartość inwestycji to kwota 500 000,00 zł przy dofinansowaniu  

w wysokości 50%. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy wystąpiono do Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego  

o dofinansowanie działalności placówki? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odpowiedziała, że w tym roku wystąpiono o wsparcie finansowe. Placówka otrzymała 

230 000,00 zł, w tym 130 000,00 zł na zakupy inwestycyjne i 100 000,00 zł na wydatki 

bieżące. Zwróciła uwagę, że również będą wysyłane prośby o wsparcie do każdej  

z planowanych inwestycji. Będą również negocjowane warunki umowy z 2014 roku.  

Poinformowała, że aby opieka nad dziećmi była jeszcze bardziej wzmożona planowane jest 

uruchomienie Zakładu Opiekuńczo - Leczniczego dla dzieci na terenie placówki. Jego 

funkcjonowanie zostałoby zakontraktowane w ramach NFZ. Złożyła wyjaśnienia dotyczące 

prowadzonych uzgodnień w tej sprawie. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zwrócił uwagę, że w placówce są dwa mieszkania, czy nie należałoby je zagospodarować na 

potrzeby placówki? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odpowiedziała, że nie ma możliwości wypowiedzenia umów najmu. Należałoby 

zabezpieczyć lokale w podobnym standardzie. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zauważył, że należałoby się zwrócić o pomoc do Burmistrza Dębna w tej sprawie. 

Zapytał, o kolejny punkt dotyczący termomodernizacji Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach. Budynek jest wpisany do rejestru zabytków. Zapytał co  

w ramach projektu zostanie zrealizowane? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odpowiedziała, że szeroko rozumiana termomodernizacja. Złożyła wyjaśnienia dotyczące 

zakresu projektu. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zauważyła, że zadanie jest ujęte w WPF. Padał informacje o wartości inwestycji. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Przekazała, że projekt przeszedł ocenę formalną. Odniosła się do konstrukcji budżetu. 

Zwróciła uwagę, że jest on trudny. Dochodów nie ma dużo natomiast przybywają zadania do 

realizacji. Mimo wszystko starano się pokazać zadania inwestycyjne z dużym 

dofinansowaniem. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 

Zapytał o kwotę 10,5 mln zł przeznaczoną na spłatę zobowiązań Szpitala w Dębnie  

Sp. z o.o., czy są informację w tej sprawie? 
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Wicestarosta - Alicja Prill 

Poinformowała o odbytym zgromadzeniu wspólników spółki. Przekazała, że dyrektor 

SPZOZ MSWiA w Szczecinie ma przekazać dokumenty do Ministerstwa. Nie ma informacji, 

czy zostaną one przekazane dla Powiatu. Na zapytanie o spotkanie udzielił on odpowiedzi, że 

najwcześniejszy termin to 19 grudnia br. 

Zwróciła uwagę, że Powiat jest w stałym kontakcie z Burmistrzem Dębna. Złożyła 

wyjaśnienia dotyczące prowadzonych działań. Powiat oczekuje na decyzje Ministerstwa  

i również chce wiedzieć jakie są plany w tej sprawie. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra  

Przedstawił informację dotyczącą zabezpieczenia w budżecie środków na wykonanie 

dokumentacji przebudowy drogi w m. Kaleńsko. W przedmiotowej kwestii została złożona 

petycja i  komisja skarg wniosków i petycji odbyła wyjazdowe posiedzenie. Podał informacje 

na temat przedmiotowej drogi. Przekazał, że zakres inwestycji zostanie określony na etapie 

wykonania dokumentacji.  

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał, po co jest wykonywany kolejny projekt budowlany, który nie zostanie zrealizowany 

podobnie jak projekt na przebudowę drogi w m. Różańsko? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekty są niezbędne, aby być przygotowanym na możliwość złożenia 

wniosku o dofinansowanie. Wójt oraz Rada Gminy Boleszkowice prosi o przygotowanie 

takiego projektu. Gmina chce partycypować w kosztach przedmiotowej inwestycji. Złożył 

wyjaśnienia dotyczące prowadzonych uzgodnień. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał, ile będzie trzeba dopłacić do poszczególnych szkół? Jaka będzie relacja między 

subwencją a poszczególnymi placówkami? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Podała informacje o kwotach w odniesieniu do poszczególnych placówek oświatowych. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zwrócił uwagę na sytuacje w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Przekazała, że sytuacja placówki ulega poprawie. W jednostce następuje stopniowe 

zwiększenie liczby wychowanków. Odniosła się do sytuacji placówki związanej z decyzjami 

ORE. W dużej mierze wpływ na nią miał czynnik polityczny. Zwróciła uwagę, że wszystkie 

zalecenia zostały spełnione. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Poruszył sprawę rozmów związanych z sytuacją placówki. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Przekazała, że wszyscy pracują na to, aby sytuacja ośrodka uległa zmianie i to następuje. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Przekazał, że aby poznać sytuację jednostki należy wyjaśnić skąd taka sytuacja powstała. 

Dwa lata temu w placówce przebywało 82 wychowanków,  jednakże zapadła decyzja Pani 
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Starosty o zmianie projektu organizacyjnego w zakresie zmniejszenia do 36 ilości 

wychowanków. Poprzez tą decyzję przez rok jednostka nie otrzymywała nowych skierowań 

z ORE w Warszawie. Liczba wychowanków z 82 stopniowo malała do zatwierdzonej ilości 

36. Podjęta decyzja była nielogiczna, i aby jednostka się odbudowała wymaga to niestety 

czasu. W tej chwili projekt organizacyjny jest zatwierdzony na 60 wychowanków,  

w placówce przebywa 36. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że został złożony wniosek o dofinansowanie projektu remontu  

i termomodernizacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. Zwrócił uwagę, 

że jednostka ulegnie pozytywnej zmianie i widok budynku będzie przyciągał a nie odstraszał. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Zwrócił uwagę, że na przestrzeni lat MOW w Renicach był jednostka, która przynosiła 

dochody dla Powiatu. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zgodził się z tym, środki z MOW Renice były przekazywane dla innych jednostek. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odniosła się do sytuacji w MOS Smolnicy. W placówce również następuje zwiększanie 

ilości wychowanków. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Podała informacje na temat wyników finansowych w poszczególnych jednostkach. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Poruszył sprawę bilansowania się Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu, czy można 

podjąć działania w tej sprawie? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Poinformowała, że zostaną przeprowadzone działania w tej sprawie. Koncepcja zostanie 

przedstawiona. Odniosła się do sytuacji w placówce. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie: 

 

Komisja skarg wniosków i petycji: 

 

Za pozytywną opinią do projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok głosowało - 

3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Kolejno: 

 

Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

Za pozytywną opinią  do projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok głosowało - 

3 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu.  
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Ad. 4 

Analiza i wydanie opinii do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2020 – 2033. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie: 

 

Komisja skarg wniosków i petycji: 

 

Za pozytywną opinią do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 

2020-2033 głosowało - 3 Członków Komisji, przeciw – 0,  nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Kolejno: 

 

Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

Za pozytywną opinią do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 

2020-2033 głosowało - 3 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji wstrzymał się 

od głosu.  

Komisja skarg wniosków i petycji zakończyła posiedzenie o godz. 15:15 

 

Ad. 5 

Zatwierdzenie planu Pracy Komisji na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski  

Przekazał, że projekt planu pracy Komisji na 2020 rok został rozdany członkom Komisji. 

(Projekt planu pracy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu).  

Zwrócił uwagę, że jest on powiązany z Planem Pracy Rady Powiatu na 2020 rok. 

Przekazał, że w miesiącu marcu poprosił o ujecie w planie pracy punktu dotyczącego: 

„Zapoznania się z informacją  Zarządu Powiatu w zakresie realizacji inwestycji na terenie 

powiatu od 2018 roku.” 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem planu pracy Komisji na 2020 rok  

głosowało – 4 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 6 

Analiza i opiniowanie projektów  uchwał przygotowanych na sesje Rady Powiatu: 

 

6.1 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych na 2020 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu).  
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Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski  

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych na 2020 rok 

głosowało – 4 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

6.2 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego na 2020 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu).  

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski  

Zwrócił uwagę, że Komisja opracuje swój plan na najbliższym posiedzeniu zatem Komisja  

w dniu dzisiejszym może jedynie zapoznać się z projektem uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały. 

 

6.3 w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2020 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2020 rok 
głosowało – 4 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

6.4 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Myśliborskiego w 2020 roku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu).  

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Myśliborskiego w 2020 roku 

głosowało – 3 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu.  
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6.5 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu).  

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Złożył wyjaśnienia dotyczące lokalizacji 

pomieszczenia przeznaczonego pod wynajem. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu 

głosowało – 4 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

6.6 w sprawie powołania komisji doraźnej ds. opracowania projektu Statutu Powiatu 

Myśliborskiego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu).  

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Robert Dudek – Członek Komisji 

Złożył wyjaśnienia dotyczące planowanych zmian Statutu Powiatu Myśliborskiego. Odniósł 

się do kwestii członkowstwa radnych w komisjach stałych Rady Powiatu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej ds. opracowania 

projektu Statutu Powiatu Myśliborskiego  

głosowało – 3 Członków Komisji, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 7 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 8 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 15:30. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska 


